
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 148
Data i hora: 30/03/2021 09:30
Lloc: Telemàtica
Reunió telemàtica Si

Assistents
Roberto Sanchis Llopis - President
Delegació de vot de: Romero Pérez, Julio Ariel

Francisco Felip Miralles - Secretari/a
Delegació de vot de: Sáez Riquelme, Beatriz

Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Alfonso Gil, Jose Carlos - Membre
Delegació de vot de: Balaguer Herrero, Pedro

Aparicio Marín, Néstor - Membre
Arce Martínez, José Miguel - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - Membre
Beltrán San Segundo, Héctor - Membre
Bruscas Bellido, Gracia María - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cabeza Gonzalez, Manuel - Membre
Delegació de vot de: Soler Estrela, Alba

Cervera González, Iván - Membre
Díaz García, Diego José - Membre
Fabra Galofre, María Lidon - Membre
Galán Serrano, Julia - Membre
García Cañadas, Jorge - Membre
García García, Carlos - Membre
Gual Ortí, Jaume - Membre
Delegació de vot de: Martínez Moya, Joaquín Ángel

Gámez Pérez, José - Membre
Habib Ameen, Kudama - Membre
Heredia Álvaro, José Antonio - Membre
Izquierdo Escrig, Raúl - Membre
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Llobet Pitarch, Pablo Vicente - Membre
Monjo Mur, Lluis - Membre
Navarro Lizandra, José Luis - Membre
Delegació de vot de: Máñez Pitarch, María Jesús

Oliver Valls, Raquel - Membre
Ortega Herreros, José - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Piquer Mouriño, Javier - Membre
Pérez Soler, Emilio - Membre
Romero Gavilán, Francisco Javier - Membre
Rosado Castellano, Pedro - Membre
Sansano Sansano, Emilio - Membre
Serrano Mira, Julio - Membre
Delegació de vot de: Gras Llopis, Matias Alberto, Romero Subiron, Fernando

Suay Antón, Julio José - Membre
Valor Pérez, Jaume - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Assumptes d'informe

1. Informe del director

2. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions

3. Assumptes per aprovar:

1. Aprovació, si escau, de sol.licituds de semestres sabàtics.

2. Aprovació, si escau, de canvis en representats del departament en
comissions de grau.

3. Aprovació, si escau, sol·licituds de promoció de PDI corresponents a la 1ª
convocatòria de 2021.

4. Aprovació, si escau, perfils i comissions de contractació dels concursos de
professorat.

5. Aprovació, si escau, de proposta de plantilla del Departament per al curs
2021-2022 per a la negociació amb Vicerrectorat.

6. Aprovació, si escau, sol.licitud de nomenament de Professor Col·laborador
Honorífic.

4. Assumptes de tràmit.

5. Torn obert de paraules.
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Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº147.

2. Assumptes d'informe
1. Informe del director

El Director informa de que ja s’ha publicat el programa d’adquisició de
material i de software per a laboratoris docents (es pot demanar fins al 30
d’abril). La dotació per a tota la UJI serà de 100.000 euros. Enguany el
Departament ha de cofinançar 1.592 euros o 1/3 del projecte. Es poden
concedir com a màxim 15.000 euros per projecte, i com a mínim 5.000.

En el cas de l’adquisició de software per a docència el termini també serà fins
al 30 d’abril. La dotació es de 50.000 euros per a tota la UJI, i el
cofinançament serà del 30% (Escola i Departament). Les sol•licituds
concedides l’any passat s’han de demanar de nou (es com una renovació),
sent un procediment més senzill.

Respecte a la llista de promoció del PDI, el director comenta que el VOAP va
informar de que s’ha aprovat la cessió de les 39 places de la UPV de 2018
(27 TU + 12 PCD), i que a la UJI hi ha 36 places noves, per la qual cosa per
a enguany en total hi hauran 75. A banda, s’està negociant amb la UPV la
cessió de 10 places més de 2020. Hi ha 3 persones de la llista que
renuncien, per la qual cosa probablement la llista correrà fins a la posició 88
(78 abans, i 10 després). Es probable que surtin les 39 primeres més 27 de
TU i 22 de PCD des de la 40 cap endavant. Això implica tots els TU i fins al
número 70 de PCD, o fins al número 81 si contem les 10 que s’estimen de
cessió de la UPV enguany. Les places de CU (des de TU) eixirien totes. Amb
les dades de cóm quedaria la llista, el Director comenta breument quines
persones del Departament podrien promocionar enguany. Si s’aprovés la
cessió de les 10 places de la UPV molt probablement serien totes.

2. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions

Ignacio Peñarrocha informa de que en la darrera CID el Vicerector va
comentar que les exposicions i creacions artístiques s’incorporarien a l’escala
que fa servir la UJI per a la valoració dels mèrits del professorat, cosa que
fins ara no passava. Es valoraran més les exposicions individuals que les
col•lectives, i les exposicions itinerants respecte a les que no ho son.
Comenta també que a l’escala s’incorporarà una nova categoria (A+), per a
mèrits destacats o amb moltes cites. També comenta que es prendrà
especial atenció a les revistes depredadores, i no es consideraran en
l’escala. Quan aquestes novetats es vagin a aprovar a la CID informarà al
Departament.

Julia Galán intervé per a donar les gràcies a Ignacio per la informació, i

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Francisco Felip Miralles com a secretari/ària i segellat electrònicament
per la Universitat Jaume I el 04/06/2021 a les 10.57 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar l'autenticitat
accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació 69E9F258C18EE94E07A2.

3



demanar-li que li passi el detall d’aquests canvis.

3. Assumptes per aprovar:
1. Aprovació, si escau, de sol.licituds de semestres sabàtics.

Es proposa per a la seva aprovació la sol•licitud de José Gámez per al primer
semestre del curs 2021-22 a la Universitat d’Alacant, i la sol•licitud de Héctor
Beltrán per al segon semestre del curs 2021-22 a la University of Maryland.

Les dos sol•licituds de semestre sabàtic s'aproven per assentiment.

2. Aprovació, si escau, de canvis en representats del departament en
comissions de grau.

Es proposa per a la seva aprovació uns canvis en els representants del
Departament en la Comissió del Grau en Disseny. Els representants fins ara
eren José Luis Navarro (suplent Mª Lidón Fabra), Julio Serrano (suplent
Pedro Rosado) i Jaume Gual (suplent Paco Felip). Amb la renúncia de José
Luis Navarro i Jaume Gual, es proposa a Raúl Izquierdo y a Paco Felip com
a representants, i a Julia Galán i a Mª Jesús Máñez com a suplents,
respectivament.

Carlos García intervé per comentar que, com a vicedirector de Grau, veu bé
que com a representants en la comissió estiguin persones que hagin tingut
una rellevant implicació en el Grau, com ara Julia Galán o Raúl Izquierdo, o
persones que pertanyen a àrees que impartisquen molts crèdits en el Grau.
Carlos García i Julia Galán pregunten si seria possible tornar incloure a Mª
Lidón Fabra, que ja estava de suplent, donat que porta molts anys en el
Grau. Roberto comenta que en principi com a suplent de Paco Felip es
proposava a Mª Jesús Màñez, però no te problema si finalment es Mª Lidón.
Mª Lidón Fabra intervé per a comentar que si Julia ja està en la comissió com
a suplent de Raúl, a ella li sembla bé. Paco Felip comenta que va parlar amb
Mª Jesús fa uns dies i ella es va oferir a ser suplent, però va manifestar la
seva opinió de que veia bé que en la comissió estigueren persones que
conegueren millor el Grau en Disseny o haguessin estat més anys en ell fent
docència.

Finalment, s’aprova la proposta de que Raúl Izquierdo y Paco Felip
s’incorporen com a representants del Departament en la Comissió del Grau
en Disseny, i Julia Galán i Mª Lidón Fabra com a suplents, respectivament.

3. Aprovació, si escau, sol·licituds de promoció de PDI corresponents a la 1ª
convocatòria de 2021.

Es proposa per a la seva aprovació la sol•licitud de promoció a la figura de
CU presentada per Luis Cabedo (TU). El Director comenta que segurament
la plaça sortiria enguany.

La sol•licitud de promoció a la figura de CU s’aprova per assentiment.

4. Aprovació, si escau, perfils i comissions de contractació dels concursos de
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professorat.

Es proposen per a la seva aprovació els perfils i comissions de contractació
de places de Catedràtic d’Universitat (corresponent a la promoció de Luis
Cabedo) i Titular d'Universitat (corresponent a la promoció de Diego Díaz)
que figuren a l’annex.

Els perfils i comissions de contractació s'aproven per assentiment..

5. Aprovació, si escau, de proposta de plantilla del Departament per al curs
2021-2022 per a la negociació amb Vicerrectorat.

Es proposa portar a les negociacions les següents propostes de necessitats
docents per àrees, segons la força docent neta al 97% de dedicació.

ÀREA D’ENGINYERIA ELÈCTRICA:

Capacitat docent neta actual: 200.5 crèdits.

Necessitats al 97%: 211.2 crèdits.

Diferència: 10.7 crèdits (+10.5 pel sabàtic d’Hèctor) (+ 9 crèdits per renuncia
de Ana Navarro) = 30.2 crèdits.

Es proposa:

• Un ajudant doctor tipus II per al segon semestre (+11 crèdits).

• Un associat nou 6h (9 crèdits) per a substituir a Ana Navarro, que va a
renunciar a final de curs.

• Pujar 9 crèdits a associats (o un segon associat nou de 9 crèdits).

El Director comenta que hi ha dues incerteses: la concessió del semestre
sabàtic d’Hèctor Beltrán (-10.5 crèdits), i la continuïtat de Lluís Monjo, donat
que li han ofert concursar a una plaça de PCD a Barcelona (-22.5 crèdits).

ÀREA DE DIBUIX:

Capacitat docent neta actual: 151.5 crèdits.

Necessitats al 97%: 168.95 crèdits.

Diferència: 17.45 crèdits.

Es proposa un associat nou de 12h (18 crèdits), que sortiria de la renovació
del contracte d’Ana Lidia Sales amb 18 crèdits, que va ser contractada
d’urgència.

ÀREA DE CMEM:

Capacitat docent neta actual: 102.44 crèdits.

Necessitats al 97%: 131.06 crèdits.

Diferència: 28.62 crèdits (+7.75 crèdits pel semestre sabàtic de José Gàmez)
= 36.37 crèdits.

Es proposa:
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• Un associat nou de 10h (15 crèdits). Es proposa renovar a Clemente Martín
amb 15 crèdits, que va ser contractat d’urgència.

• Un associat nou de 8h (12 crèdits).

• Un associat nou de 6h (9 crèdits) si s’accepta el semestre sabàtic de José
Gámez.

El Director comenta que està la incertesa de la concessió del semestre
sabàtic José Gámez (-8 crèdits)

ÀREA D’ESA:

Capacitat docent neta actual: 144 crèdits.

Necessitats al 97%: 147.06 crèdits.

Diferència: 3.06 crèdits.

Es proposa:

• Un AJ nou per a segon semestre (+ 3 crèdits)

• Respecte a les dades de planificació, Ana Zabalza passa de 12 a 15 crèdits,
i José Antonio Burgos passa de 12 a 9 crèdits.

ÀREA D’EPF:

Capacitat docent neta actual: 172.37 crèdits.

Necessitats al 97%: 194.5 crèdits.

Diferència: 22.12 crèdits.

Es proposen dos associats nous, un de 8h (12 crèdits) i altre de 6h (9
crèdits).

ÀREA D’EGA:

Capacitat docent neta actual: 157.5 crèdits

Necessitats al 97%: 139.46 crèdits

Diferència: -19 crèdits

La proposta es que l’àrea es quedi com està.

La proposta de plantilla del Departament per a portar a les negociacions
s'aprova per assentiment.

6. Aprovació, si escau, sol.licitud de nomenament de Professor Col·laborador
Honorífic.

Es proposa per a la seva aprovació la sol•licitud de nomenament del
professor Kudama Habib (àrea CMEM) com a Professor Col•laborador
Honorífic, per tal que puga continuar les tasques investigadores que té en
marxa. El Director es disculpa per tornar a portar aquest punt al Consell. En
l’anterior Consell ja es va tractar, però aleshores no va informar de que si
alguna persona no podia assistir delegés el seu vot, i la participació va ser
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molt baixa. Per a que el Departament pugi tramitar la sol•licitud al menys dos
terços dels tots els membres del Consell de Departament (no només dels
assistents) deurien de votar a favor. Es va fer la consulta al servei
d’assessoria jurídica de la UJI, i varen confirmar que aquest punt sí es podia
tornar a votar al Consell. El Director comenta que com ara tots els membres
ja estan informats, la opinió que avui manifesti el Consell sí serà
representativa.

Julio Suay intervé per a felicitar a Kudama per la jubilació i desitjar-li lo millor,
i per a fer una critica constructiva cap al Director del departament. Comenta
que aquestes coses es tindrien que organitzar millor i haver-les parlat més,
perquè son decisions que afecten a companys de l’àrea, a doctorands i a
temes econòmics. Comenta que no veu clar el per què s’ha de votar una
segona vegada quan la gent ja va votar la vegada anterior, i el Consell ja es
va pronunciar al respecte. El Director torna a demanar disculpes i explica de
nou els motius, entre ells que va interpretar equivocadament la normativa
pensant que feien falta 2/3 de vots positius dels assistents, i no va informar
adequadament a tot el Departament de la possibilitat de delegar els vots.

Kudama Habib intervé per a comentar que volia continuar com a Professor
Col•laborador Honorífic per a tancar els compromisos que té en marxa amb
els doctorands fins que acaben les tesis. Comenta que les despeses
derivades dels projectes que te en marxa les assumiria ell.

Es procedeix a la votació secreta mitjançant el GOC. Per a mantenir les vots
anònims, el Director demana votar “en contra” també a qui vulgui abstenir-se,
donat que el sistema no deixa votar “abstenció” mantenint el vot anònim.

Després de la votació, el sistema registra 31 vots a favor, 7 en contra i 8
abstencions.

Donat que s’han arribat als dos terços de vots favorables (31 de 46 vots
possibles), la proposta de sol•licitud de nomenament de professor
col•laborador honorífic s'aprova.

4. Assumptes de tràmit.

No hi ha assumptes de tràmit.

5. Torn obert de paraules.

En el torn obert de paraules intervé Ignacio Peñarrocha com a representant de la
CID i Julia Galán (els comentaris e intervencions es passen al punt 2.2. de l’acta:
Informe dels representants del Departament en les diferents comissions).
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